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Vragen van het lid Madlener (PVV) aan de Minister van Infrastructuur en 
Milieu over het bericht dat de spitsstrook werkt als een boetefuik (ingezonden 
8 oktober 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Spitsstrook werkt als boetefuik»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat de spitsstroken permanent opengesteld moeten 
worden, opdat de in het artikel genoemde onduidelijke verkeerssituaties 
weggenomen kunnen worden? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat automobilisten niet beboet mogen worden zolang er 
verwarring bestaat over de maximumsnelheid? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat boetes op snelwegen de verkeersveiligheid niet 
bevorderen, maar dat controles juist moeten plaatsvinden op plekken waar de 
meeste ongevallen gebeuren, te weten de provinciale wegen en binnen de 
bebouwde kom? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Wanneer houdt u ermee op de automobilist te behandelen als melkkoe?

1 AD 7-10-2014 http://www.ad.nl/ad/nl/1012/Nederland/article/detail/3763368/2014/10/07/
Spitsstrook-werkt-als-boetefuik.dhtml
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